

National University of Tainan, Department of Greenergy

The Department of Greenergy at the National University of Tainan (NUTN) invites applications for multiple tenured and tenure-track faculty positions. This will be an open call for outstanding candidates in science, engineering or energy-related fields. As Taiwan's first department devoted to green-energy research, the Department of Greenergy at NUTN has continued development, building on its reputation for teaching, industry-academic collaboration and research. Therefore, we seek candidates with related energy technology experience to join our research and teaching team.

1. One vacancy available in Tenure-Track Assistant/Associate/Full Professor, Project Assistant/Associate/Full Professor
2. Expected employment start date: 2025/8/1, or 2026/2/1 (depending on the required administrative paperworks).
3. Application date: 2024/11/27~2025/2/3 (postmark will be used as proof of submission date; direct in-person submission will not be accepted). We accept electronic submissions from applicants from abroad. After the electronic submission, please call to confirm that we have received the application documents. Please mail all relevant supporting documents to the Personnel Department of National Tainan University, Address: No. 33, Section 2, Shulin Street, Central West District, Tainan City 700. (contact number: +886 62602251, greenergy@mail.nutn.edu.tw) Please send applications with "Application for a faculty position in the Department of Greenergy, National University of Tainan " on the envelope.
4. Qualification
 - 1) The successful candidate should hold a PhD in science, engineering or energy-related fields.
 - 2) Academic expertise in energy-related engineering fields, preferably electric vehicles, fuel cells, hydrogen energy and energy storage.
 - 3) Preference will be given to candidates whose research, teaching or industry experiences complement current faculty expertise
 - 4) At least three publication of SCI-indexed journal publications between 2020~2025

5) Capable of teaching classes fluently in English

Application materials

1. Submit the application form for an academic position at National Tainan University" (Attachment 1), a List of SCI-indexed publications in related fields from 2020 to 2025" (Attachment 2) and obtained project funding in recent years, Notification and Letter of Consent to Personal Information (Attachment 3)
2. Photocopies of Undergraduate, Master and doctoral diploma, a photocopy of the front and back of passport and photocopies of academic teaching rank accreditation certificates (not required if the candidate has not previously obtained the certificate from the Ministry of education).
3. If you hold a foreign doctoral degree, please send your degree certificate (or temporary proof of graduation certificate) and academic transcripts (during the undergraduate and postgraduate years) to the Bureau of Consular Affairs, Ministry of Foreign Affairs, Republic of China (Taiwan) for degree verification.
4. If you do not have an assistant professor academic teaching rank accreditation certificate from the Ministry of education at the time of application, please provide an abstract of your doctoral thesis in Chinese or English.
5. Please provide past transcripts of university, master's and doctoral programs. Those with more than three years of full-time teaching experience in public or private universities in Taiwan or associate professors/full professors are not required to attach transcripts of past years but should attach the subjects taught and course syllabus
6. Applicants without a) a foreign academic degree, b) foreign visiting scholar experience or c) over one year of research / postdoctoral research experience from a foreign country are required to attach an English language-related proficiency certificate (such as TOEFL, TOEIC...), or provide course titles, teaching plans and relevant teaching experiences in English (at least one course) that can be used to support the English proficiency of the applicants.
7. Please provide one copy of a) relevant experience and b) academic expertise certification documents each.

Please send your application to Ms Zhuang of the Personnel Department (contact number: +886 62133111 extension 153), jjh0716@mail.nutn.edu.tw

For other application-related queries, please get in touch with Ms Ding at 06-2602251
Fax: 06-2602205, greenenergy@mail.nutn.edu.tw

Important notes

1. Please send applications with "Application for a faculty position in the Department of Greenergy, National University of Tainan " on the envelope.
2. The academic qualifications listed in the selection refer to the departments (disciplines) and graduates from public or registered private or domestic and foreign universities (colleges) recognised by the Ministry of Education (ROC Taiwan).
3. Newly hired full-time faculty members must complete two years of administrative work in the NUTN. In addition, every semester, they must offer one English-taught or English as a Medium of Instruction (EMI) course.
4. Applicants must conduct a full teaching demonstration in English during the interview.
5. Newly hired academics must assist in teaching the University's continuing education courses.
6. We may extend the announcement period for the position if the number of applicants is below 10.

Attachment 1

National University of Tainan Full-time Faculty position application form

For the Department of Greenergy

Position Applied : Professor
Associate Professor
Assistant Professor

Date of application (YY/MM/DD) :

Full Name		Date of birth		Attach 2-inch photo
Passport number		Contact Telephone	Public landline :	
E-mail			Private landline :	
			Mobile :	
Residence address				
Contact address				
Emergency contact person		Emergency Contact number		
Education	PhD : _____ University _____ Department (Dissertation title : _____) Masters : _____ University _____ Department Undergraduate : _____ University _____ Department			
Research Interest				
Taught Subjects				
Current position				
Industry experience				

Relevant experiences in energy-related field (including awards and patent granted)	
--	--

Attachment 2

SCI-indexed publication (2020-2025)

Number	Year	Publication	Impact factor (Based on the latest Journal citation report)	Rank(N/M) by impact factors (Based on the latest Journal citation report)	Category	Corresponding author	Author order (e.g. 1 st , 2 nd)
1	2020	Yu-Qi Chen, Tsan-Yao Chen, Wen-Dung Hsu, Tai-Yu Pan, Li-Jane Here, Wei-Min Change, Margret Wohlfahrt-Mehrens, Hideya Yoshitakeg, Chia-Chin Chang, An electrolyte additive with boron-nitrogen-oxygen alkyl group enabled stable cycling for high voltage LiNi _{0.5} Mn _{1.5} O ₄ cathode in lithium-ion battery, <i>Journal of Power Sources</i> , Volume 477, 2020, pp.15510-15518.	8.87	13/114	Energy&Fuels	V	9

Please list your publication in the order of author list, title, journal title, volume, full range of page numbers and publication date

國立臺南大學 應徵專(兼)任教師個人資料提供同意書

13.8.30 核定

本同意書說明國立臺南大學（以下簡稱本校）將如何處理本表單所蒐集到的個人資料。

當您勾選「我同意」並簽署本同意書時，表示您已閱讀、瞭解並同意接受本同意書之所有內容及其後修改變更規定。

一、基本資料之蒐集、更新及保管

1. 本校蒐集您的個人資料在中華民國「個人資料保護法」與相關法令之規範下，依據本校【[隱私權政策聲明](#)】，蒐集、處理及利用您的個人資料。
2. 請於申請時提供您本人正確、最新及完整的個人資料。
3. 本校因執行招募業務所蒐集您的個人資料包括但不限於姓名、身分證號、生日、性別、婚姻、學歷、帳戶資料、戶籍地址、聯絡地址、聯絡電話、EMail、相片、其他足資證明或辨識個人資料之身分文件等相關資料、執照或其他許可、學校紀錄、資格或技術、著作、現行之受僱情形、離職經過、工作經驗、受訓紀錄及其他供甄選評估之相關資料。（以上資料於法定類別包含「識別類」、「特徵類」、「家庭情形」、「社會情況」、「教育、考選、技術或其他專業」、「受僱情形」、「其他各類資訊」等）。
4. 若您的個人資料有任何異動，請主動向本校申請更正，使其保持正確、最新及完整。
5. 若您提供錯誤、不實、過時或不完整或具誤導性的資料，您將損失相關權益。

您可依中華民國「個人資料保護法」，就您的個人資料行使以下權利：

- (1) 請求查詢或閱覽。(2) 製給複製本。(3) 請求補充或更正。(4) 請求停止蒐集、處理及利用。(5) 請求刪除。

但因本校執行職務或業務所必須者，本校得拒絕之。若您欲執行上述權利時，請參考本校【[隱私權政策聲明](#)】之個人資料保護聯絡窗口聯絡方式與本校連繫。但因您行使上述權利，而導致權益受損時，本校將不負相關賠償責任。

二、蒐集個人資料之目的

1. 本校為執行進行人員招募、資通服務、資通訊與資料庫管理及資通安全與管理等相關工作，包括 002 人事管理、109 教育或訓練行政、134 試務、銓敘、保訓行政、135 資（通）訊服務、136 資（通）訊與資料庫管理，需蒐集您的個人資料。
2. 當您的個人資料使用方式與當初本校蒐集的目的不同時，我們會在使用前先徵求您的書面同意，您可以拒絕向本校提供個人資料，但您可能因此喪失您的權益。
3. 本校利用您的個人資料期間為即日起 10 年內，利用地區為臺灣地區。

三、基本資料之保密

您的個人資料受到本校【[隱私權政策聲明](#)】之保護及規範。本校如違反「個人資料保護法」規定或因天災、事變或其他不可抗力所致者，致您的個人資料被竊取、洩漏、竄改、遭其他侵害者，本校將於查明後以電話、信函、電子郵件或網站公告等方法，擇適當方式通知您。

四、同意書之效力

1. 您勾選「我同意」並簽署本同意書時，即表示您已閱讀、瞭解並同意本同意書之所有內容，您如違反下列條款時，本校得隨時終止對您所提供之所有權益或服務。
2. 本校保留隨時修改本同意書規範之權利，本校將於修改規範時，於本校網頁（站）公告修改之事實，不另作個別通知。如果您不同意修改的內容，請勿繼續接受本服務。否則將視為您已同意並接受本同意書該等增訂或修改內容之拘束。

3. 您自本同意書取得的任何建議或資訊，無論是書面或口頭形式，除非本同意書條款有明確規定，均不構成本同意條款以外之任何保證。

五、 準據法與管轄法院

本同意書之解釋與適用，以及本同意書有關之爭議，均應依照中華民國法律予以處理，並以臺灣臺南地方法院為管轄法院。

我已閱讀 [本校隱私權政策聲明](#)

我已閱讀並接受上述同意書內容

當事人簽名

(請親簽)

年

月

日